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POBUDE, PREDLOGI IN VPRAŠANJA 
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Pobude in vprašanja 4. redne seje 
 

4.1. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
2. postavitev ogledala na državni cesti, kjer je uvoz/izvoz v/iz Grabč.  
 

Odgovor – pisni Urša Zakrajšek 
 

Glede na to, da gre za državno cesto, je občinska uprava posredovala pobudo na Direkcijo RS 
za infrastrukturo (DRSI). Prilagamo dopis Direkcije št. 37152-236/2019/4/6 (899) z dne 
17.6.2019. 
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Pobude in vprašanja 5. redne seje 
 

5.1. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
1. v Spodnjih Gorjah pri Černetu, mimo Kunsteljna stoji znak »30«, vendar je veliko prometa. 
Predlagal je, da se postavi znak »samo za lokalni promet«.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. predlog bo posredovan MIR. Podan bo pisni odgovor.  
 

ODGOVOR – pisni Urša Zakrajšek 
1. Predlog bo obravnaval SPV. 
 

5.2. VPRAŠANJE – ustno – Urban Jan 
1. betonska struga na Poljšici; zanima ga, kaj se da naredit s tem problemom? 
 

ODGOVOR – ustni – Urška Zakrajšek 
1. Podana je bila prijava na inšpektorat. Inšpektor je že ukrepal in izdal ukrep, da je potrebno 
urediti greznico.  
 

DODATNI ODGOVOR – pisni– Urška Zakrajšek 
1. Lastnik objekta je sporočil, da je izvedel ureditev greznice. 
 

5.3. VPRAŠANJE – ustno – Anja Bunderla 
1. kdaj bo konstitutivna seja vaških odborov?  
2. kdo so člani časopisnega sveta? Pogreša določen koncept, pomembnih informacij ni 
zaslediti, prav tako mora urednica poročati občinskemu svetu. Želi videti razpis za tiskanje 
Gorjanca. Zanima jo, kdaj bo naslednji razpis za tiskanje Gorjanca? Želi pisni odgovor.  
3. zakaj se seje ne snemajo, tako kot na Bledu? Kaže se veliko zanimanje pri občanih, da bi 
gledali seje občinskega sveta. Želi podatek, koliko stane snemanje seje.  
4. potrebno je opozoriti Ministrstvo, da so jame na Pernikih zasute z nevarnimi odpadki, 
gradbenim materialom, … pokaže naj se volja na občini, da se odreagira v zvezi s tem 
problemom. Tudi sam je zelo dejavna.  
5. zahteva, da občinska uprava pripravi vse aktualne pogodbe v zvezi z vodo, Strategijo vode 
in druge dokumente. Prišla jih bo pogledat.  
6. zanima jo, zakaj je na Vrščah znak za parkirišče, če je tam nelegalno parkirišče? Kdo je 
odredil, da je tam znak?  
7. zanima jo, koliko denarja je župan zapravil za upravne in sodne postopke v zadevi Anja 
Bunderla?  
8. zanima jo, kateri so tajni dokumenti v zadevi Anja Bunderla, ki ste jih predvajali po 
videoprojektorju? Kdo in na kakšen način je te tajne dokumente pridobil?  
 
 

ODGOVOR – ustni – župan, v. d. direktorica Martina Hribar Brus  
1. sklicane bodo v naslednjem tednu.  
2. občinska uprava bo pozvala urednico časopisa Gorjanc, da pripravi poročilo. Dobrodošle 
so pripombe in predlogi.  
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3. leta 2007/2008 je Bled TV želela snemati občinske seje občine Gorje. Letni stroške bi bil 
20.000 €. Nobenemu mediju se ne preprečuje vstopa v sejno dvorano. Snema lahko kdor koli, 
v skladu s predpisi.  
4. gre za obtoževanje protizakonitega dela. Občina ne more obtožiti nekoga, če za to nima 
dokazov. Lahko z imenom in priimkov podaste prijavo na Inšpektorat za okolje.  
5. pripravi naj pisna vprašanja.  
6. podan bo pisen odgovor.  
7. odgovor bo podan pisno. 
8. odgovor bo podan pisno. 
 

ODGOVOR – pisni – v.d. direktorice Martina Hribar Brus, Urša Zakrajšek 
3. Okviren strošek snemanja in neposrednega prenosa posamezne seje je 940 € brez DDV. 
5., 7., 8. Zahteva do informacije se obdeluje v postopku zahtevka v skladu z Zakonom o 
dostopu do informacij javnega značaja. 
6. Prometni znak je bil postavljen skladno z Izvedbenim elaboratom Vintgar – prometna 
ureditev, št. 015/2018, maj 2018, ki ga je izdelalo projektantsko podjetje DL gradbeno 
projektiranje Darko Logar s.p., Savica 8, 4264 Bohinjska Bistrica, odgovorni projektant 
Darko Logar, univ. dipl. inž. grad., G-2910, katerega naročnik je bilo Turistično društvo Gorje. 
Prometna signalizacija se je postavila skladno z elaboratom na podlagi naloga št. 371-
5/2018-12 z dne 13.6.2018.  
 

5.4. VPRAŠANJE – ustno – Primož Pretnar 
1. ali je predvideno izobraževanje za tablice?  
2. kaj se dogaja s 1. fazo obnove ceste na Poljšici? Kakšni so ti pogoji Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine? 
3. cesta v Mevkuž; iz strani občana je bila podana pobuda za postavitev znaka za slepo ulico.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. je predvideno izobraževanje oz. po potrebi. 
2. kulturnovarstveni pogoji so zelo otežili samo potek projekta. Projektant je mnenja, da so 
v naravi težko izvedljivi. Predvidena so usklajevanja med Zavodom za varstvo kulturne 
dediščine in projektantom. Župan je svetnika povabil na občino, da si pogleda 
kulturnovarstvene pogoje.  
3. pobudo o obravnaval SPV občin Bled in Gorje. Pisni odgovor.  
 

5.5. VPRAŠANJE – ustno – Pavel Jakopič 
1. kdaj je plan asfaltirati Frnačo (od Pančurja do Antoniča)?  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. podan bo pisen odgovor.  
 

ODGOVOR – pisni Urša Zakrajšek 
 
1. Cesta je bila urejena v mesecu juliju v sklopu rednega vzdrževanja cest – dodatno nasut in 
uvaljan tampon. Za asfaltiranje cesta zaenkrat ni predvidena. Preučuje se možnost izvedbe 
protiprašne zaščite oz. površinske prevleke na makadam. 
 

5.6. VPRAŠANJE – ustno – Janez Kolenc 
1. most v Krnici; kakšno je stanje? 
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2. Potok Buden; zgornji del struge je lepo urejen. Poziva, da se uredi tudi del od Kunavca do 
Marenka.  
3. za leto 2020 naj se v proračunu rezervirajo sredstva za otroško igrišče v Krnici.  
4. odsek ceste od mosta v Krnici do Krnica 34 je potrebno sanirati. Prosi tudi, da se v Krnico 
pripelje pesek. 
5. polnilnica za električne avtomobile; Eko sklad ga 100 % financira.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. podan bo pisen odgovor. 
2. podan bo pisen odgovor.  
3. pozval je svetnika, naj poda pisno pobudo in točno določi lokacijo igrišča.  
4. podan bo pisen odgovor.  
5. podan bo pisen odgovor. 
 

ODGOVOR – pisni Urša Zakrajšek 
1. Za most v Krnici je v teku razpis za izbiro projektanta za izdelavo projektne dokumentacije 
na nivoju PZI. Načrtovana je nadomestna gradnja mostu z rekonstrukcijo navezovalne ceste. 
Projektna dokumentacija bo predvidoma izdelana in revidirana v prihodnjem letu. Gradnja 
se bo odvijala predvidoma po letu 2021, v odvisnosti od razpoložljivih finančnih sredstev. 
(dopis Direkcije RS za infrastrukturo št. 37165-5/2019/123 z dne 23.7.2019). 
2. na ARSO je bilo poslano vprašanje.  
4. cesta bo urejena v sklopu rednega vzdrževanja cest. 
5. občina bo pristopila k javnemu pozivu za postavitev polnilnic za električne avtomobile.  
 

 

 

 

 

 

 

 


